
 

 

Schriftelijke vragen van D66 aan het college van Burgemeester en Wethouders van de gemeente 
Aa en Hunze  
 
Betreft: Schriftelijke vragen D66 over deelname aan de pilot erfmolens van 25 meter 
 
Datum: 10-03-2024 
 
Op 18 januari heeft u tijdens de raadsvergadering aangegeven de motie ashoogteverhoging kleine 
windmolens opgevat te hebben als een verzoek om onderzoek te doen. U geeft aan niet zomaar aan 
te zullen sluiten bij de pilot, maar eerst in gesprek te gaan met de raad. 
 
Gezien de grote onduidelijkheid over de mogelijkheden tot deelname en de gevolgen hiervan vinden 
wij dat een wijs besluit. Nu u een andere invulling geeft aan de motie is voor ons niet helemaal 
duidelijk hoe het vervolg er uit gaat zien. Wij hebben hierover de volgende vraag: 
 

- Kunt u ons toezeggen dat er op basis van uw onderzoek opnieuw besluitvorming in de raad 
zal plaatsvinden over het al dan niet deelnemen aan de pilot erfmolens of andere opties die 
wellicht uit uw onderzoek naar voren komen?  

- Als dit niet het geval is, hoe ziet u het vervolg op de motie dan wel? 
 
Wij zien uw reactie met belangstelling tegemoet. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Namens de fractie van D66 
Arie Fonk 
Marita de Groot 


